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Kraków, 8 listopada 2021 roku 
 
 
 
INTERPELACJA 

 
dot. usunięcie elementów betonowej zabudowy miejskiej przestrzeni publicznej.  

 
 
 

Szanowny Pan 

Prof. Jacek Majchrowski 

Prezydent Miasta Krakowa 

 

Szanowny Panie Prezydencie,  

 

           zwracam się z prośbą o usunięcie elementów betonowej zabudowy 

przestrzeni publicznej w czterech lokalizacjach: za przystankiem autobusowym 

Stradom przy ul. św. Agnieszki, za przystankiem Stary Kleparz, w pobliżu 

przystanku Korona, w pobliżu przystanku Konopnickiej. Poniżej załączam 

zdjęcia lokalizacji. 

W wymienionych miejscach z uwagi na duże nasłonecznienie wnoszę o 

posadzenie roślinności oraz drzew, które dadzą cień i wytchnienie 

użytkownikom komunikacji miejskiej oraz pobliskim mieszkańcom w upalne 

dni. Dodatkowo byłby to krok ku adaptacji przestrzeni miejskiej do zmian 

klimatycznych. 

 

 

Z wyrazami szacunku  

Rafał Komarewicz 

 

 
 
 
 
 
 



 

 
 
 
 
 


